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Vragen van het lid Wolbert (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over een stagetekort voor nieuwe verpleegkundigen (ingezonden 
4 december 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Groei opleiding verpleegkundige niet mogelijk door tekort 
aan stages»?1 

Vraag 2
Bent u ook zo verheugd over de groeiende belangstelling voor het vak van 
verpleegkundige? 

Vraag 3
Vindt u ook dat deze belangstelling moet worden gekoesterd en dat moet 
worden gezorgd dat verpleegkundigen in opleiding zo min mogelijk belem-
meringen ondervinden bij het vinden van een stageplek? Welk beleid voert u 
hierop? 

Vraag 4
Welke hogescholen zijn u, naast Saxion, bekend waar verpleegkundigen in 
opleiding moeilijk aan een geschikte stage komen? Verwacht u een toene-
mend tekort? Zo ja, op basis waarvan? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
In hoeverre zijn hogescholen zich voldoende bewust van hun verantwoorde-
lijkheid om te zorgen voor voldoende goed gekwalificeerde verpleegkundi-
gen? In hoeverre spelen zij voldoende in op de toenemende vraag naar zorg? 

Vraag 6
Hoe komt het dat veel hogescholen geen mogelijkheden zien om, bijvoor-
beeld met het Stagefonds, het aantal stageplaatsen uit te breiden? Welke 
mogelijkheden laten zij volgens u onbenut? Wat vindt u daarvan en wat gaat 
u doen?

1 Nationale onderwijsgids, 30 november 2015: Groei opleiding verpleegkundige niet mogelijk 
door tekort stages
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